
 

 

                      

Z Á P I S 
 

ze 7. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie  

konané dne 8.11.2023 
  

 

 

Dne 8.11.2023 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, 5. patro,  

   Táborová základna Studánka u Aše 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno ve 14:00 hodin a skončeno v 17:25 hodin 

Přítomni:  Mgr. Bc. Hana Žáková, Mgr. Radka Hodačová, Mgr. Vladimír Hůrka, 

Helena Pourová 

Omluveni:  Mgr. Miroslav Peer, MUDr. Jan Valeš, Daniela Bouzová 

Neomluveni:  / 

Hosté:  Martin Dušek – náměstek primátorky 

  Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí OKŠT 

  Matěj Frgala – pověřenec správy škol Vila Verde, z.s. - ZŠ Erazim 

  Bc. Dana Kohlíková – ředitelka DDM Karlovy Vary 

  Michal Hroch – správce areálu táborové základny Studánka 

   

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu ze 6. jednání komise ze dne 25.10.2023 

3. Žádost o stanovisko obce k působnosti ZŠ Erazim 

4. Prohlídka táborové základny Studánka u Aše  

5. Různé 

 

Jednání zahájila a řídila předsedkyně komise Mgr. Bc. Hana Žáková.  

 

 

1. Schválení programu jednání   

 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 

 

 



2 

 

 

2. Schválení zápisu ze 6. jednání komise ze dne 25.10.2023 

 

Zápis č. 6 / 2023 ze dne 25.10.2023 byl schválen v předloženém znění.  

 

Hlasování: 

pro: Mgr. Bc. Hana Žáková, Mgr. Radka Hodačová, Mgr. Vladimír Hůrka,  

 Helena Pourová 

proti:        nikdo 

zdržel se:     nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

3. Žádost o stanovisko obce k působnosti ZŠ Erazim 

 

Na jednání komise byl pozván pověřenec správy škol Vila Verde, z.s. pan Matěj Frgala. Vila 

Verde, z.s. je zřizovatelem svobodných a demokratických škol v České republice. Předmětem 

jednání s pozvaným hostem byla prezentace činnosti školy, vysvětlení obsahu podané Žádosti o 

stanovisko obce k působnosti ZŠ Erazim a zodpovězení dotazů jednotlivých členů komise. Školy 

tohoto typu jsou již otevřeny v Opavě, Ústí nad Labem, Týně nad Vltavou, Šlapanicích a Třinci.    

 

Na jednání komise probíhala diskuze členů komise týkající se případné působnosti ZŠ Erazim.  

 

Komise školství, vzdělávání a demografie projednala předložený materiál „Žádost o stanovisko 

obce k působnosti ZŠ Erazim“ ze dne 4.9.2023 a doporučila Radě města Karlovy Vary 

schválit působení základní školy Erazim na území Statutárního města Karlovy Vary. 

 

Hlasování: 

pro: nikdo 

proti: Mgr. Bc. Hana Žáková, Mgr. Radka Hodačová, Mgr. Vladimír Hůrka,  

Helena Pourová 

zdržel se:     nikdo 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

4. Prohlídka táborové základny Studánka u Aše 

 

Členové komise navštívili areál táborové základny Studánka u Aše. Tábor se nachází cca 70 km 

od Karlových Varů, budova i pozemky jsou ve vlastnictví Statutárního města Karlovy Vary. 

V areálu tábora je umístěna budova, venkovní pergola, venkovní umývárna, mobilní buňka 

(sprchy a umyvadla), kontejner (sklad), 4 suché WC, 35 stanů s podsadou a postelemi. Tento 

areál je využíván pro pořádání letních dětských táborů cca 43 let.   

 

Ředitelka DDM Karlovy Vary Bc. Dana Kohlíková společně se správcem areálu Michalem 

Hrochem seznámili členy komise s provozem tábora, ukázali vybavení tábora, shrnuli výhody a 

nevýhody této táborové základny. V následné diskusi zodpověděli dotazy jednotlivých členů 

komise.    
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V rámci diskuse byly projednány investiční akce a provedené opravy, zajištění stravování 

účastníků tábora, požadavky na investice a opravy do dalších let.  

 

 

 

Termín příštího jednání komise byl stanoven na den 13.11.2023 od 15:00 hodin v zasedací 

místnosti Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21, 3. patro. 

 

 

Dne: 9.11.2023 

 

Zapsala: Ing. Kateřina Wisniowská, tajemnice komise _____________________ 

              

         _____________________ 

              Mgr. Bc. Hana Žáková  

                 předsedkyně komise 

 

 

 

 

 


